



اعلان الجمعية العمومية العادية (الاجتماع الأول)

Tittel	Saudi Chemical Co. invites its Shareholders to attend the Ordinary General Assembly Meeting (first meeting)	يدعو مجلس إدارة الشركة الكيميائية السعودية القابضة مساهمها إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية عن طريق وسائل التقنية الحديثة (الاجتماع الأول)	العنوان
Introduction	The Board of Directors of Saudi Chemical Co. is pleased to invite shareholders to participate and vote in the Ordinary General Assembly Meeting on Thursday 03/10/2024 at 06:30p.m corresponding to 30/03/1446H, through a virtual meeting platform Tadawulaty	يسر مجلس إدارة الشركة الكيميائية السعودية القابضة دعوة السادة المساهمين الكرام للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) . والمقررا انعقادها عن طريق وسائل التقنية الحديثة و ذلك من خلال استخدام منصة تداولاتي في تمام الساعة 6:30 مساءً من يوم الخميس 1446/03/30 هـ الموافق 2024/10/03 م.	مقدمة
City and Location of the General Assembly's Meeting	Riyadh – Head Office, Al-Ahsa Street by Means Of Modern Technology	مقر الإدارة العامة للشركة الكيميائية السعودية القابضة بالرياض شارع الإحساء (عبر وسائل التقنية الحديثة).	مدينة و مكان انعقاد الجمعية العامة
Hyperlink of the Meeting Location	https://www.tadawulaty.com.sa	https://www.tadawulaty.com.sa	رابط بمقر الاجتماع
Date of the General Assembly's Meeting	03/10/2024, corresponding to 30/03/1446H	1445/03/30 هـ الموافق 2024/10/03 م	تاريخ انعقاد الجمعية العامة
Time of the General Assembly's Meeting	18:30	18:30	وقت انعقاد الجمعية العامة
Methodology of Convening the General Assembly's Meeting	Via modern technology means	عبر وسائل التقنية الحديثة	كيفية انعقاد الجمعية العامة
Attendance Eligibility, Registration	Shareholders who are registered in the issuers shareholders record at the Depository Center by the end of the trade session prior to the general assembly	يكون حق الحضور للمساهمين المقيدين في سجل مساهمي المصدر لدى مركز الإيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة وبحسب الأنظمة	حق الحضور وأحقية

اعلان الجمعية العمومية العادية (الاجتماع الأول)

<p>Eligibility, and Voting End</p>	<p>meeting and in accordance with the laws and regulations. Eligibility for registering the attendance of the Assembly's meeting ends upon the beginning of the General Assembly's meeting and eligibility for voting on the Assembly's Meeting Agenda ends upon the counting committee concludes counting the vote</p>	<p>واللوائح، كما أن أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية، وأن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات</p>	<p>التسجيل، ونهاية التصويت</p>
<p>Quorum for Convening the General Assembly's Meeting</p>	<p>As per the provisions of Article (37) of the Articles of Association of the company, the Ordinary General Assembly valid if attended or participated in by shareholders representing at least one-fourth of the company's voting shares, either in person or through modern technological means. If the necessary quorum for holding this meeting is not met, a second meeting shall be held one hour after the end of the specified period for the first meeting, the second meeting shall be valid regardless of the number of shares represented in it.</p>	<p>وفقاً للمادة (37) من النظام الاساسي للشركة، فإن النصاب القانوني لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة هو حضور مساهمون يمثلون ربع أسهم الشركة التي لها حقوق التصويت على الأقل، وفي حال عدم اكتمال النصاب اللازم لعقد الاجتماع سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة لانعقاد الاجتماع الأول، ويكون الاجتماع الثاني صحيحاً أياً كان عدد الأسهم الممثلة فيه.</p>	<p>النصاب اللازم لانعقاد الجمعية</p>
<p>General Assembly Meeting Agenda</p>	<p>Voting to elect the members of the Board of Directors from among the candidates for the upcoming term, which will commence on 01-01-2025, and will last for three Gregorian years, ending on 31-12-2027.(The CVs of the candidates are attached)</p>	<p>التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ 01-01-2025م ومدتها ثلاث سنوات، حيث تنتهي بتاريخ 31-12-2027م (مرفق السيرة الذاتية للمرشحين).</p>	<p>جدول أعمال الجمعية</p>
<p>Proxy Form</p>	<p>Attached.  نموذج - Proxy Form التوكيل.pdf</p>	<p>مرفق  نموذج - Proxy Form التوكيل.pdf</p>	<p>نموذج التوكيل</p>
<p>Voting to elect the members of the Board of Directors from among the candidates for the upcoming term, which will commence on the date of the General Assembly meeting on September 11, 2024, and will last</p>	<p>Honorable shareholders have the right to discuss the topics included in the agenda of the Ordinary General Assembly and ask questions and vote on them through the Tadawulaty platform: www.tadawulaty.com.sa</p>	<p>يحق للمساهمين الكرام مناقشة الموضوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية العامة العادية وتوجيه الأسئلة، والتصويت عليها من خلال منصة تداولاتي: https://www.tadawulaty.com.sa</p>	<p>حق المساهم في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية، وتوجيه الأسئلة، وكيفية ممارسة حق التصويت</p>

اعلان الجمعية العمومية العادية (الاجتماع الأول)

for three Gregorian years, ending on September 10, 2027.			
Details of the electronic voting on the Assembly's agenda	All shareholders registered on Tadawulaty shall be able to remotely vote on the agenda items of the Ordinary General Assembly, which shall commence at <u>01:00 am on Sunday 29/09/2024 (corresponding to 26/03/1446H)</u> up to the end of the meeting. Registration and voting in Tadawulaty services shall be available for all shareholders free of charges through the following link: http://www.tadawulaty.com.sa .	بإمكان المساهمين المسجلين في موقع خدمات تداولتي التصويت إلكترونياً عن بعد على بنود الجمعية العامة العادية بدءاً من الساعة الواحدة صباحاً من يوم الأحد 1446/03/26 هـ الموافق 2024/09/29 م وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية، وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولتي متاحاً مجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: https://www.tadawulaty.com.sa	تفاصيل خاصة التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية
Method of Communication in Case of Any Enquiries	For any inquiries about GA items, please contact the Shareholders Officer through: Phone: 0114515771 FAX: 0112066349 Or through the following email: Shareholders.Affairs@saudichemical.com	وفي حال وجود استفسار نأمل التواصل مع إدارة علاقات المساهمين على الرقم التالي: هاتف (0114515771) أو فاكس (0112066349) أو البريد الإلكتروني: Shareholders.Affairs@saudichemical.com	طريقة التواصل في حال وجود أي استفسارات
Attached Documents	Attached.	مرفق	الملفات الملحقه

اعلان الجمعية العمومية العادية (الاجتماع الأول)

Proxy Form

نموذج توكيل

Dear Shareholders,

The Proxy form is not available, as the Ordinary General Assembly will only be conducted through modern technology means (virtual meeting platform).

If there are any enquiries, please contact the shareholders relations department at:

Email:

Shareholders.Affairs@saudichemical.com

Tel: 011- 4515771

السادة المساهمين الكرام.

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته و بعد،
نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم الإكتفاء بعقد
الجمعية العامة العادية عبر وسائل التقنية الحديثة.

و لمزيد من المعلومات أو الاستفسارات، يرجى التواصل
مع إدارة علاقات المساهمين عبر وسائل التواصل الآتية:

البريد الإلكتروني :

Shareholders.Affairs@saudichemical.com

الهاتف رقم : 011- 4515771